

Warranty

3006.7270

This product is warranted for consumer use for 2 year after the date of retail purchase. Warranty includes parts only. Warranty valid only in the USA.

This product is warranted to the original retail purchaser to be free from defects in material and workmanship, ordinary wear and tear expected. This warranty shall not apply to any defects caused by: (I) overloading, (II) physical abuse of goods or any acts of vandalism by any person, (III) improper installation or use contrary to the instructions, (IV) commercial use. The sole remedy under this warranty is at the discretion of manufacturer: the replacement of the same or similar product, or the refund of the original purchase price. Extreme Max™ is not responsible for any consequential or incidental damages. Any and all freight charges to handle warranty claims are the responsibility of the consumer. Extreme Max™ is not responsible for any labor charges that may be incurred.

To submit a warranty claim please send your name, mailing address, original retail sales receipt, and summary of alleged defect to service@extrememax.com.

Installation Instructions

The BoatTector PWC Contour Fender is designed to attach to a PWC by use of an eyelet or cleat, or by making use of the PWC's storage compartments. Two fenders are recommended for each PWC for the best protection.

Eyelet or Cleat Attachment:

1. Place the molded hook on the backside of the fender underneath the PWC rub rail.
2. Place the vinyl-coated hook at the end of the strap into the eyelet or cleat.
3. With both ends hooked to the PWC, shorten the strap by use of the buckle until the strap is tight. The fender is now ready for use.

Storage Compartment Attachment:

1. Place the molded hook on the backside of the fender underneath the PWC rub rail.
2. Open the storage compartment and place the rubber block at the end of the strap unto the compartment.
3. Close the compartment, locking the rubber block inside.
4. With the block secured within the compartment and the molded hook in place, shorten the strap by use of the buckle until the strap is tight. The fender is now ready for use.



Garantie**3006.7270**

Ce produit est garanti 2 ans après la date d'achat au détail. La garantie inclut les pièces seulement.
Garantie valable uniquement aux États-Unis.

Ce produit est garanti à l'acheteur original au détail pour être exempt de tout défaut de matériau et de fabrication, ainsi que de l'usure normale prévue. Cette garantie ne s'applique pas aux défauts causés par: (I) la surcharge, (II) la maltraitance physique des biens ou tout acte de vandalisme commis par une personne, (III) une installation ou une utilisation non conforme aux instructions, (IV) une utilisation commerciale. Le seul recours en vertu de cette garantie est à la discrétion du fabricant: le remplacement du même produit ou d'un produit similaire, ou le remboursement du prix d'achat d'origine. Extreme Max™ n'est pas responsable des dommages indirects ou accessoires. Tous les frais de transport pour traiter les demandes de garantie sont à la charge du consommateur. Extreme Max™ n'est pas responsable des éventuels frais de main-d'œuvre.

Pour soumettre une réclamation au titre de la garantie, veuillez envoyer votre nom, votre adresse postale, votre reçu de vente au détail original et votre récapitulatif du défaut allégué à service@extrememax.com.

Instructions D'installation

Le garde-boue BoatTector PWC Contour est conçu pour se fixer à une motomarine à l'aide d'un œillet ou d'un taquet ou en utilisant les compartiments de rangement de la motomarine. Deux ailes sont recommandées pour chaque motomarine pour la meilleure protection.

Fixation Oeillet Ou Taquet:

1. Placez le crochet moulé à l'arrière de l'aile sous le rail de friction PWC.
2. Placez le crochet recouvert de vinyle au bout de la sangle dans l'œillet ou le tasseau.
3. Avec les deux extrémités accrochées au PWC, raccourcissez la sangle à l'aide de la boucle jusqu'à ce que la sangle soit serrée. Le fender est maintenant prêt à être utilisé.

Fixation Du Compartiment De Stockage:

1. Placez le crochet moulé à l'arrière de l'aile sous le rail de friction PWC.
2. Ouvrez le compartiment de rangement et placez le bloc en caoutchouc au bout de la sangle jusqu'au compartiment.
3. Fermez le compartiment en verrouillant le bloc de caoutchouc à l'intérieur.
4. Une fois le bloc fixé à l'intérieur du compartiment et le crochet moulé en place, raccourcissez la sangle à l'aide de la boucle jusqu'à ce qu'elle soit serrée. Le fender est maintenant prêt à être utilisé.

